
   

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŘÍDICÍHO VÝBORU MAP 

projekt MÍSTNÍ AKČNÍ PLÁN ROZVOJE VZDĚLÁVÁNÍ PRO ORP Jičín (zkratka MAP) 

 

Místo konání: Zasedací místnost Městského úřadu Jičín, 17. listopadu 16  

Datum a čas: 8. června 2016 od 14:00 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 20 osob  

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Podrobné představení strategického rámce MAP 

3. Výsledky dotazníkové šetření pro potřeby MAP od zpracovatele MAP 

4. Navržení sestavení pracovních skupin a jejich tematického zaměření  

5. Volba/jmenování vedoucích jednotlivých pracovních skupin 

6. Různé 

7. Ukončení jednání  

 

Zápis: 

1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda ŘV MAP Ing. Miroslav Kazda a po přivítání přítomných přistoupil 

k volbě ověřovatelů zápisu. K ověření zápisu byli navrženi PaedDr. Ivan Truhlička a paní 

Zdeňka Petrová. Zápisem byla pověřena paní Bc. Ludmila Bretová. 

Jednání je přítomno 14 členů řídicího výboru, tedy usnášeníschopná nadpoloviční většina. 
 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor schvaluje ověřovatele zápisu PaedDr. Ivana Truhličku  

a paní Zdeňku Petrovou a souhlasí, že zápis provede Bc. Ludmila Bretová. 

Výsledky hlasování:  Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat. 

 

Následně Ing. Miroslav Kazda představil program a vyzval přítomné, zda nemají návrh k jeho 

doplnění. Mgr. Kamila Kabelková navrhla doplnit program o přijetí nových členů do řídicího 

výboru MAP. Nikdo neměl další doplnění programu.  

 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor schvaluje navržený program a rozšíření programu  

o jmenování nových členů do řídicího výboru MAP. 

Výsledky hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 



   
Po schválení rozšíření programu došlo ke hlasování o přijetí nových členů do řídicího výboru 

MAP pro zatím přítomné hosty jednání. Za nové členy jsou navrženi: paní Zdeňka Petrová 

(Soukromá mateřská škola Spirálka), Mgr. Marie Stříbrná (Římskokatolická farnost - 

arciděkanství Jičín) a Mgr. Ivana Krabcová (Pedagogicko-psychologická poradna Jičín). 

Předseda ŘV MAP navrhl hlasovat o nových členech ŘV MAP en bloc. 

 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor jmenuje své nové členy – Zdeňku Petrovou, Mgr. Marii 

Stříbrnou a Mgr. Ivanu Krabcovou. 

Výsledky hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Přijetím nových členů je od této doby hlasujících 17 osob.  

 

 

2. Podrobné představení strategického rámce MAP 

Manažerka projektu MAP Mgr. Kamila Kabelková představila strategický rámec MAP 

prostřednictvím praktického příkladu z Chomutovska, který zajistil Mgr. Miloš Novotný. 

Dokument, Strategický rámec MAP pro ORP Jičín, má být schválen do 30. září 2016 a je 

důležitým dokumentem pro ověření přijatelnosti projektů, které budou předloženy k čerpání 

dotací z IROPu v podzimních výzvách. Po šesti měsících se dá dokument dále aktualizovat  

a doplňovat, jen se nesmí stát, že dříve podporovaný projekt se stane nepodporovaným. 

 

V následující diskuzi Mgr. Miloš Novotný přidal praktické příklady z tvorby jiných MAPů  

a k vytvoření pracovních skupin. Vyzdvihl možnost pracovní skupiny rodičů a vedoucích obcí 

(starostů). Ing. Jaroslav Jirásko vyjádřil názor, zda by projekt MAP neměl zaštiťovat úzká 

specifika pro území namísto věnování se tématům uvnitř státní vzdělávací politiky. Mgr. 

Kabelková upozornila, že MAP by měl obsahovat vše, co školy dělají, včetně toho, co je 

standardní. Ředitelka Mgr. Blanka Kalátová Lisá navíc upozornila na povinná témata, kterým 

je nutné se věnovat.  
 

Usnesení: Přítomní účastníci berou na vědomí. 

 

 

3. Výsledky dotazníkové šetření pro potřeby MAP od zpracovatele MAP 

Vzhledem k tomu, že dotazníky MAP.003 a MAP.004 stále nevyplnily všechny školy  

a organizace, nebylo možné dříve prezentovat výsledky dotazníkového šetření.  

Dotazník MAP.003 k dnešnímu dni vyplnilo 32 škol ze 43 škol. V dotazníku jsou zjišťovány 

typy aktivit škol, zájem o aktivity spolupráce, potřeba vybavení k jednotlivým tématům MAP 

a ke každému tématu byla uvedena ředitelem školy navržena kontaktní osoba. Tyto 



   
kontaktní osoby byly rozeslány v příloze k pozvánce na toto setkání ŘV MAP a následně 

budou tyto osoby osloveny při rozesílání pozvánky na jednání pracovních skupin. 

Dotazník MAP.004 k dnešnímu dni vyplnilo 26 škol ze 43 škol. V dotazníku jsou zjišťovány 

investiční priority, potřeby vybavení k jednotlivým tématům MAP, témata a formy 

vzdělávání.  
 

Usnesení: Přítomní účastníci berou na vědomí. 

 

 

4. Navržení sestavení pracovních skupin a jejich tematického zaměření  

Předseda ŘV MAP jako úvod k jednání o sestavení pracovních skupin (dále jen PS) omluvil 

nepřítomnost zástupce ZUŠ, Ing. Kataríny Kalvodové a seznámil přítomné se záměrem ZUŠ 

na vybudování speciální učebny pro využití digitálních technologií, aby tento záměr byl 

zohledněn pro tvorbu pracovních skupin. 

Dále představil návrhy na sestavení pracovních skupin, které vzešly od realizátorů projektu – 

a od Ing. Jaroslava Jiráska. Návrhy byly součástí pozvánky, tak s nimi byli přítomni předem 

seznámeni. 

Dále Mgr. Kabelková představila modely rozdělení pracovních skupin z MAP pro ORP 

Chomutov a MAP pro ORP Litomyšl, jako další inspiraci pro sestavení pracovních skupin. 

 

Z diskuze a zvážení několika možných variant vzešla výsledná varianta tohoto sestavení 

pracovních skupin: 

I. Předškolní vzdělávání 

II. Základní vzdělávání 

III. Vzdělávání pedagogů a management škol 

IV. Neformální a zájmové vzdělávání  

 

Diskuzi k variantám pracovních skupin formou brainstormingu velmi úspěšně moderoval 

Mgr. Miloš Novotný. V následující diskuzi se upřesňovala náplň těchto skupin a případné 

jejich další dělení. S PS Předškolní vzdělávání jako s jednou souvislou skupinu byli všichni pro. 

V případě PS Základní vzdělávání bylo zamítnuto přistoupení na dělení pro 1. stupeň a pro  

2. stupeň ZŠ. Byla zvažována varianta Mgr. Romana Mareše o případném rozdělení na další 

podskupiny. Pan Jiří Drška oponoval s možností, aby PS Základní vzdělávání byla pouze jedna 

skupina, a její vnitřní prací by došlo k dalšímu rozdělení práce a témat v závislosti na jejích 

členech a potřebách. Mgr. Mareš upozornil, že v takovém případě bude nutné dohlédnout 

na to, aby byli členové jednotlivých pracovních skupin pestří co do zaměření  

a byla tak zastoupena každá problematika/téma uvnitř pracovní skupiny. Po diskuzi  



   
a zvažování kladů a záporů této varianty došlo mezi přítomnými k názorovému souladu  

a byla podpořena varianta pana Dršky, tj. jedna společná PS Základní vzdělávání.  

 

Dále byla zvažována potřeba skupiny Zájmové a neformální vzdělávání. Mgr. Miloš Novotný 

upozornil, že by bylo třeba oslovit i další organizace, které pracují s mládeží na venkově  

a v malých obcích. Mgr. Kabelková přislíbila, že po sestavení pracovních skupin budou 

mimoškolní organizace znovu osloveny, protože doposud narážely na to, že nenacházely 

zařazení mezi stanovenými tématy.  

 

Mgr. Zuzana Vavřincová připomněla téma rodičů, zda by bylo možné je pro projekt oslovit, 

případně vytvořit jejich vlastní skupinu. Přítomní ředitelé ZŠ přiznali, že se obávají nezájmu 

ze strany rodičů, paní Zdeňka Vacková a Mgr. Zuzana Vavřincová mají oproti tomu 

s komunikací s rodiči zkušenost dobrou. Mgr. Miloš Novotný dal jako námět k zamyšlení 

inspiraci z Hořic, kde uspořádaly besedu s rodiči na téma MAP. Mgr. Kamila Kabelková 

potvrdila, že lze skupinu rodičů oslovit a v případě zájmu pracovní skupinu dodatečně přidat. 

 

V případě skupiny Vzdělávání pedagogů a management škol byli přítomni v souladu 

s názorem Mgr. Miloše Novotného, že vše vychází z potřeb a konkrétních požadavků 

předchozích skupin, že tato skupina by měla za úkol tyto požadavky zpracovávat a pracovat 

na jejich realizaci. Mgr. Michaela Štálová navrhla, aby členové této skupiny pracovali uvnitř 

dalších třech skupin a následně samostatně výsledky sumarizovali.  

 

Poté, co v diskuzi došlo k objasnění náplní všech pracovních skupin, a přítomni neměli další 

připomínky, přešel Ing. Miroslav Kazda ke hlasování.  

 

Během diskuze odešli PaedDr. Ivan Truhlička, Ing. Jaroslav Jirásko a Helena Červová. 

Následující hlasování probíhá v počtu 14 osob. 

 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor souhlasí s ustanovením těchto čtyř pracovních skupin  

a zároveň se nebrání vzniku dalších skupin v případě, že bude ze strany členů zájem. 

I. Předškolní vzdělávání 

II. Základní vzdělávání 

III. Vzdělávání pedagogů a management škol 

IV. Neformální a zájmové vzdělávání 

Výsledky hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Návrh byl přijat. 

 
  



   
5. Volba/jmenování vedoucích jednotlivých pracovních skupin 

Přítomni se dohodli, že vedoucí jednotlivých pracovních skupin určí z přítomných členů ŘV.  

 

Na vedoucí pracovní skupiny Předškolní vzdělávání byla navržena Mgr. Zlatuše Kynčlová, ta 

kandidaturu přijala.  

Před hlasování odešla Mgr. Ivana Krabcová, následující hlasování probíhají v počtu 13 osob. 

 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor jmenuje vedoucím Pracovní skupiny Předškolní vzdělávání 

Mgr. Zlatuši Kynčlovou. 

Výsledky hlasování: Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat. 

 

Na vedoucí pracovní skupiny Základní vzdělávání navrhl Mgr. Roman Mareš Mgr. Blanku 

Kalátovou Lisou, která kandidaturu přijala. 

Návrh na usnesení: Řídicí výbor jmenuje vedoucím Pracovní skupiny Základní vzdělávání 

Mgr. Blanku Kalátovou Lisou. 

Výsledky hlasování: Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat. 

 

Na vedoucí pracovní skupiny Vzdělávání pedagogů a management škol byl navržen Mgr. 

Miloš Novotný, ten kandidaturu nepřijal. Následně byl navržen Ing. Jaroslav Jirásko, v té 

chvíli již v nepřítomnosti. Ing. Miroslav Kazda však potvrdil, že Ing. Jirásko před svým 

odchodem vyjádřil souhlas s případným vedením pracovní skupiny. 

 

Návrh usnesení: Řídicí výbor jmenuje vedoucím Pracovní skupiny Vzdělávání pedagogů  

a management škol Ing. Jaroslava Jiráska. 

Výsledky hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Na vedoucí pracovní skupiny Neformální a zájmové vzdělávání byly navrženy dvě kandidátky, 

Mgr. Marie Stříbrná a Mgr. Zuzana Vavřincová, obě se představily a kandidaturu přijaly. 

Hlasování: 

Mgr. Marie Stříbrná   Výsledky hlasování: Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se:  3 

Mgr. Zuzana Vavřincová  Výsledky hlasování: Pro:   1 Proti: 0 Zdržel se: 12 

Usnesení: Vedoucím Pracovní skupiny Neformální a zájmové vzdělávání byla zvolena  

Mgr. Marie Stříbrná. 

 

 



   
6. Různé 

Ing. Miroslav Kazda dal prostor k dalším otázkám a doplnění. 

Mgr. Kamila Kabelková připomněla, že je třeba určit, jak přistoupit dále k seznamu jmen 

zájemců o práci v pracovních skupinách, a že je třeba svolat schůzky jednotlivých pracovních 

skupin, ideálně ještě v červnu. Mgr. Blanka Kalátová Lisá se obrátila na realizátory projektu 

s otázkou, jaký je limit členů skupin. Mgr. Kabelková a pan Drška objasnili finanční stránku 

věci, tedy že v projektu je počítáno s 12 osobami a se mzdou 200 Kč/ hod/ osoba. V případě 

více členů je možné řešení snížením mzdy na polovinu, druhou variantou je vytvořit placený 

pracovní tým, který doplní neplacení konzultanti. Mgr. Kabelková věc uzavřela s tím, že vše 

propočítá podle reálného počtu členů a vyzvala vedoucí, aby nejprve oslovili zájemce o práci 

v pracovních skupinách. 

 

Další setkání se bude týkat vedoucích pracovních skupin. Na schůzce se probere náplň práce 

jednotlivých pracovních skupin, doladí finanční záležitosti a počty členů.  Termíny setkání 

pracovních skupin stanoví Mgr. Kamila Kabelková s vedoucími skupin po ukončení jednání. 

 

 

7. Ukončení jednání 

V 16:25 hod. předseda Ing. Miroslav Kazda poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ludmila Bretová 

 

 

 

 

________________________    _________________________ 

Ověřovatel zápisu PaedDr. Ivan Truhlička   Ověřovatel zápisu Zdeňka Petrová 

  

 

 

 


